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Aan de gemeenteraad van Veldhoven

Datum: 8 mei 2014
Betreft: Advies Cliëntenraad nota : Naar een participerend minimabeleid

Geachte leden van de gemeenteraad,

De cliëntenraad WIZ heeft in de vergadering van 8 mei j.l. de nota "Naar een 
participerend minimabeleid" besproken.

Een algemene opmerking vooraf: de nota is volgens de cliëntenraad WIZ een bijna 
onleesbaar stuk, het is voor meer dan de helft te langdradig en men valt teveel in 
herhalingen ( zie als voorbeeld bladzijde 12).

Opgemerkt dient te worden dat het begint met de doelstelling om waar mogelijk te 
kantelen van inkomensondersteuning naar meer activering. Volgens ons gaat de nota 
hoofdzakelijk over het verminderen van inkomensondersteuning en over "meer" 
activering wordt niets geschreven.
Een goed voorbeeld hiervan is dat wij, als cliëntenraad al enkele járen geleden (mei 
2011) een schriftelijke verzoek hebben gedaan bij de gemeente Veldhoven om te bezien 
of er grond ter beschikking zou kunnen worden gesteld voor volkstuintjes voor de 
minima In Veldhoven. De Voedselbank krijgt nu dus grond ter beschikking aan De Roskam 
te Veldhoven. Wij hebben sedert mei 2011 niets meer hierover vernomen van de 
gemeente terwijl dit toch een uitgelezen kans was geweest om uitkeringsgerechtigden bij 
dit project in te schakelen.
Om in te haken op het woord "participerend" in de titel van de nota verwijst de 
cliëntenraad ook naar het Oikosrapport, waarvan de Katholiek Bond voor Ouderen 
opdrachtgever was. In dit rapport wordt duidelijk aangegeven welke elementen er nodig 
zijn om participatie te bewerkstelligen.

Verder willen wij het volgende opmerken over de genoemde voorstellen( bladzijde 13): 
Voorstel 3:
De Cliëntenraad WIZ is er faliekant op tegen om de Bijdrageregeling Welzijnsactiviteiten 
m.i.v. 1 januari 2015 af te schaffen i.v.m. de invoering Veldhovenpas. De Veldhovenpas 
zoals nu in de nota genoemd is geen adequate vervanging van de Bijdrageregeling 
Welzijnsactiviteiten. De Veldhovenpas zou naast de in de nota genoemde voordelen 
voor minima moeten worden uitgebreid.
De Cliëntenraad heeft dit al eerder voorgesteld aan het onderzoeksbureau wat opdracht 
kreeg onderzoek te doen naar invoering van de Veldhovenpas.

De Cliëntenraad WIZ heeft voorgesteld om de volgende zaken ook op te laten nemen in 
de Veldhovenpas voor minima:
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toegang tot milieustraat en ondergrondse afvalcontainers in de straat, Veldhovenpas 
dienend als controlemiddel voor De Voedselbank, het Eetpunt, reductie openbaar 
vervoer Veldhoven-Eindhoven, toegang tot jaarlijkse Kerstijsbaan, reductie op artikelen 
van de Kringloopwinkel, reductie op publieke sportaccommodaties, Veldhovenpas om 
diensten te kopen zoals parkeerkaarten en fietsklemkaarten.
Door het wegvallen van de Bijdrageregeling Welzijnsactiviteiten kunnen minima geen 
kosten meer declareren voor een Internetabonnement.
Aangezien men in de huidige maatschappij er van uitgaat dat iedereen gebruik maakt van 
Internet, is het voorstel van de cliëntenraad om met de Veldhovenpas gebruik te kunnen 
maken van het goedkoopste internetabonnement.

Voorstel 5:
Het minimabeleid specifiek voor kinderen en gelden naar Stichting Leergeld is prima, daar 
kan de cliëntenraad zich geheel in vinden. Maar met de zog. Klijnsma-gelden wordt een 
bedrag van C 109.000,-- genoemd, er was al bijdrage van bijna C 10.000,--. waarom wordt 
het bedrag dan niet afgerond naar C 110.000?

Voorstel 6:
Er wordt gesproken in de nota over het drempelbedrag en het vrij te laten eigen 
vermogen? Over welke bedragen hebben we het dan en waarom worden deze niet met 
bedragen in de nota genoemd?

Opmerking over punt 4 bladzijde 17
Communicatie, schuldhulppreventie en vroeg signalering
De cliëntenraad WIZ vraagt zich af waarom zij niet genoemd worden in het rijtje wat 
wordt opgesomd?

Opmerking: bijlage 1 (bladzijde 18)
Inzake de invoering van een stadspas blijkt dat al 9.000 inwoners van Veldhoven een 
stadspas van Eindhoven hebben. Als we dit al langer weten dan had 5 jaar geleden toch 
al het besluit genomen kunnen worden om met Eindhoven samen te werken. En dan was 
er geen duur onderzoeksbureau nodig geweest om invoering van de Veldhovenpas te 
onderzoeken.
Met een stigmatiserend effect heeft het allemaal niets meer van doen als meer dan een 
vijfde van onze bevolking al voorzien is van een pas.

Dit zijn de opmerkingen en het advies van de Cliëntenraad WIZ over de nota : Naar een 
participerend minimabeleid.

Vriéndelijke groet, 
Namļerįis de cliëntenraa fkj Inkomen Zorg gemeente Veldhoven

:ter Ben Schellekens
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